
  schriftelijke vragen 
 

ZEBRAPAD LIJNBAAN 
 
 

Zoetermeer, 5 december 2023 
 

Geacht college, 
 
Onze fractie brengt maandelijks met Koffie & Zó! een bezoek aan een wijk in de 
stad om in contact te komen met de inwoners. Tijdens ons laatste bezoek aan de 
wijk Noodhove hebben wij vernomen dat er een wens is voor een extra zebrapad 
op de Lijnbaan. Momenteel bevindt zich op de Lijnbaan, ter hoogte van de straat 
Rogerslijn, een oversteekplaats zonder zebrapad. Wij hebben begrepen dat veel 
ouders die ten zuiden van de Lijnbaan wonen dagelijks deze oversteek maken om 
hun kinderen naar IKC Noordeinde te brengen en daarbij regelmatig onveilige si-
tuaties ervaren. De zorgen van deze ouders betreffen met name te hard rijden, 
en zij vrezen dat er iets ernstigs kan gebeuren. We hebben begrepen dat deze 
ouders bij de gemeente hebben aangegeven dat zij graag een zebrapad op deze 
locatie zouden zien. 
 
Hierover hebben we de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van de wens voor een extra zebrapad op de 
Lijnbaan ter hoogte van de Rogerslijn in de wijk Noodhove? 

2. Welke stappen heeft de gemeente tot nu toe ondernomen om de ver-
keerssituatie op deze locatie te verbeteren? 

3. Zijn er concrete plannen om een zebrapad aan te leggen op de genoemde 
locatie en zo ja, wat is de verwachte uitvoeringstermijn? 

4. Hoe wordt er momenteel gehandhaafd op snelheid in deze wijk, en zijn er 
plannen om de verkeersveiligheid rondom scholen te vergroten? 

 
Bij deze schriftelijke vragen voegen wij een kaartje toe waarop de exacte locatie 
van de gewenste oversteek duidelijk is aangegeven, inclusief een foto die de hui-
dige verkeerssituatie ter plaatse illustreert.  
 
Hoogachtend, 
 
Zó! Zoetermeer 
 
Ruben van der Perk 
 
 



 
 

 
 




